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Protokół nr 18/2014 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrow ia  

w dniu 28 maja 2014 r. 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Andrzejewski.  

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji (lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu).  

Przewodniczący poinformował, że na posiedzeniu w dniu 20 maja komisja szczegółowo 

zapoznała się z projektami uchwał kierowanymi pod obrady dzisiejszej sesji Rady Powiatu.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z członków komisji ma jeszcze pytania do projektów 

uchwał. Radni nie zadali pytań. 

Przewodniczący zaproponował, aby przystąpić do głosowania w sprawie zaopiniowania 

projektów uchwał: 

- w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowym Mieście Lubawskim 

Głosowało 7 członków komisji. Wszyscy głosowali „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

- w sprawie likwidacji Technikum w Nowym Mieście Lubawskim 

Głosowało 7 członków komisji. Wszyscy głosowali „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

- w sprawie likwidacji Technikum w Kurzętniku 

Głosowało 7 członków komisji. Wszyscy głosowali „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

- w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Kurzętniku 

Głosowało 7 członków komisji. Wszyscy głosowali „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

- w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Kurzętniku 

Głosowało 7 członków komisji. Wszyscy głosowali „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

- w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Kurzętniku 

Głosowało 7 członków komisji. Wszyscy głosowali „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

- w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/304/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 25 kwietnia 2013r. w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych szkół 

ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 
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Głosowało 7 członków komisji. Wszyscy głosowali „za” pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący podziękował za obecność na posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

Protokół sporządziła:                                          Przewodniczący Komisji 

 

  Anna Andrzejczak                                               Andrzej Andrzejewski 


